



بورصة الكويت  
BOURSA KUWAIT

Date: 24 January 2022

التاريخ: 24 يناير 2022

To: Issuers and Development Services Department  
Boursa Kuwait

السادة/ إدارة خدمات وتطوير الإصدار المحترمين  
بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Outcomes of Boursa Kuwait BoD's Meeting –  
Approved the proposed amendment of Article 65 of  
Boursa Kuwait Securities Company's Article of  
Association**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة بورصة الكويت – الموافقة  
على اقتراح تعديل المادة 65 من النظام الأساسي لشركة بورصة الكويت  
للأوراق المالية**

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its amendments, please find attached the 'Disclosure of Material Information' form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تجدون مرفق طيه نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Obeid Hisham Juwaihian  
Compliance Officer

عبيد هشام جويحان  
مسؤول الالتزام الرقابي

Copy to the Capital Markets Authority.

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال.



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date	Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
24 January 2022	Boursa Kuwait Securities Company (K.P.S.C.)	شركة بورصة الكويت للأوراق المالية (ش.م.ك.) عامة	24 يناير 2022
<b>Material Information</b>		<b>المعلومة الجوهرية</b>	
<p>The Board of Directors approved during its meeting on Monday 24 January 2022 the following proposed amendment of Article 65 in Boursa Kuwait Securities Company's Article of Association and recommended presenting the same at the upcoming Extra-Ordinary General Assembly meeting, yet to be scheduled, for final approval post obtaining the approval from the relevant regulatory entities.</p>		<p>اعتمد مجلس الإدارة باجتماعه المنعقد بتاريخ 24 يناير 2022 التوصية بتعديل المادة 65 من النظام الأساسي لشركة بورصة الكويت للأوراق المالية كما هو موضح أدناه وأوصى بعرضها في اجتماع الجمعية العامة غير العادية القادم للاعتماد والذي سيتم تحديد مواعده لاحقا بعد أن يتم استيفاء موافقات الجهات الرقابية على التعديل.</p>	
<b>Text Before Amendment</b>		<b>النص قبل التعديل</b>	
<p>Every shareholder whatever is the number of his shares shall have the right to attend the General Assembly and shall have a number of votes that equals the number of votes designated for the same category of shares. It shall not be permissible for the shareholder to vote for himself or for the person he represents in issues that relates to a special interest for him, or a litigation existing between him and the Company. Every condition or decision in violation of this shall be void. The shareholder may deputies another person to attend on his behalf by special proxy or a delegation prepared by the Company for this purpose.</p> <p>It shall be permissible for a person that claims a right on the shares that is in conflict to what is established in the record of the shareholders of the Company to go to the judge of temporalis action to obtain a writ to stop the litigated shares from voting for a period decided by the ordering judge or until the ruling of the litigation is rendered by the competent court. This shall be according to the decided procedures in the Civil and Commercial Procedural Law.</p>		<p>لكل مساهم أيا كان عدد أسهمه حق حضور الجمعية العامة، ويكون له عدد من الأصوات يساوي عدد الأصوات المقررة لذات الفئة من الأسهم، ولا يجوز للمساهم التصويت عن نفسه أو عن يمثله في المسائل التي تتعلق بمنفعة خاصة له، أو بخلاف قائم بينه وبين الشركة، ويقع باطلاً كل شرط أو قرار يخالف ذلك، ويجوز للمساهم أن يوكل غيره في الحضور عنه بمقتضى توكيل خاص أو تفويض تعده الشركة لهذا الغرض.</p> <p>ويجوز لمن يدعي حقاً على الأسهم يتعارض مع ما هو ثابت في سجل مساهمي الشركة أن يتقدم إلى قاضي الأمور الوقتية لاستصدار أمر على عريضة بحرمان الأسهم المتنازع عليها من التصويت لمدة يحددها القاضي الأمر أو لحين الفصل في موضوع النزاع من قبل المحكمة المختصة وذلك وفقاً للإجراءات المقررة في قانون المرافعات المدنية والتجارية.</p>	
<b>Text After Amendment</b>		<b>النص بعد التعديل</b>	
<p>Every shareholder whatever is the number of his shares shall have the right to attend the General Assembly and shall have a number of votes that equals the number of votes designated for the same category of shares. It shall not be permissible for the shareholder to vote for himself or for the person he represents in issues that relates to a special interest for him, or a litigation existing between him and the Company. Every condition or decision in violation of this shall be void. The shareholder may deputies another person to attend on his behalf by special proxy or a delegation prepared by the Company for this purpose.</p> <p>It shall be permissible for a person that claims a right on the shares that is in conflict to what is established in the record of the shareholders of the Company to go to the judge of temporalis action to obtain a writ to stop the litigated shares from voting for a period decided by the ordering judge or until the ruling of the litigation is rendered by the competent court. This shall be according to the decided procedures in the Civil and Commercial Procedural Law.</p> <p>It is permissible for the Company to determine attending the General Assembly and voting in all means as stipulated in the Companies Law and its Executive Bylaws and the Capital Market Authority's Executive Bylaws.</p>		<p>لكل مساهم أيا كان عدد أسهمه حق حضور الجمعية العامة، ويكون له عدد من الأصوات يساوي عدد الأصوات المقررة لذات الفئة من الأسهم، ولا يجوز للمساهم التصويت عن نفسه أو عن يمثله في المسائل التي تتعلق بمنفعة خاصة له، أو بخلاف قائم بينه وبين الشركة، ويقع باطلاً كل شرط أو قرار يخالف ذلك، ويجوز للمساهم أن يوكل غيره في الحضور عنه بمقتضى توكيل خاص أو تفويض تعده الشركة لهذا الغرض.</p> <p>ويجوز لمن يدعي حقاً على الأسهم يتعارض مع ما هو ثابت في سجل مساهمي الشركة أن يتقدم إلى قاضي الأمور الوقتية لاستصدار أمر على عريضة بحرمان الأسهم المتنازع عليها من التصويت لمدة يحددها القاضي الأمر أو لحين الفصل في موضوع النزاع من قبل المحكمة المختصة وذلك وفقاً للإجراءات المقررة في قانون المرافعات المدنية والتجارية.</p> <p>ويجوز أن تقرر الشركة حضور الاجتماع والتصويت بكافة الوسائل المنصوص عليها في قانون الشركات ولانحته التنفيذية، وكذلك اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال.</p>	
<b>Significant Effect of the material information on the financial position of the company</b>		<b>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة</b>	
No effect.		لا يوجد.	